
LETNA SEJA OBČINSKEGA SVETA
ZVEZE SINDIKATOV

V središču naporov
za stabilizacijo

Na letni seji občinskega sveta zveze sindikatov, kf ]e bila
23. marca, so člani sveta sprejeli poročilo o delu v prete-
klem letu, letni program dela za leto 1983, zaključni račun in
finančni načrt, predlog statutamega sklepa in poslovnlka
dela občinskega sveta ZS. Za novega predsednika občin-
skega sveta zveze sindikatov Ljubljana Center je bil izvo-
Ijen Vinko Eršte.

Uvodno poročilo o delu v preteklem letu je podala pod-
predsednica Milena Gradišar, ki je poudarila, da je delo
potekalo v zaostrenih političnih in gospodarskih razmerah, ki
so se kazale predvsem v rezultatih poslovanja. Skupna po-
raba se je gibala v okviru resolucije, splošna pa je nekoliko
presegla te okvire. Primanjkljaj je izkazovalo več ozdov kot v
preteklem obdobju.

Lahko pa rečemo, da je gospodarstvo v občini doseglo
določene uspehe. V prihodnosti bomo morali posvetiti veliko
pozornost dohodkovngmu povezovanju znotraj delovnih in
sestavljenih organizacij združenega dela. Stem naj bi prispe-
vali k boljšim delovnim pogojem, boljši organiziranosti in
delitvi dela in končno k večji proizvodnji. Zagotoviti moramo
bolj trdno socialno varnost delavcev. Delitev dohodka mora
postati ena bistvenih prvin za spodbujanje delavcev, da bodo
imeli kar največji interes za gospodarjenje. V razpravi so
poudarili, da se težaven gospodarski položaj kaže tudi na
vseh področjih gospodarskih in družbenih dejavnosti. Tako
se v zdravstvu zastavlja resno vprašanje, ali bomo v priho-
dnosti še lahko zagotovili občanom zdravstveno varstvo v
takem obsegu, kot smo ga doslej. Sredstev je vse manj, plani
pa so vse bolj zahtevni.

Delavci v ozdih imajo še zmeraj premajhen vpliv na obliko-
vanje cen, kar je še zmeraj predvsem v domeni poslovnih
organov. Delavci so se pripravljeni še naprej odrekati, vendar
pod pogojem, da se bodo odrekali vsi in na vseh področjih.

Franc Hribar, predsednik mestnegasvetazvezesindikatov,
je poudaril, da je pripravljenost delavcev za izboljšanje go-
spodarskega položaja velika. Lani, na primer, je osebni do-
hodek zaostajal za nekaj manj kot en odstotek od tiste višine,
ki bi jo lahko dosegel po družbenem dogovoru.

Na področju izvoza smo v Ljubljani dosegli dobre rezultate,
ki pomenijo dolgoročno možnost še večjega prodora na tuji
trg in to predvsem z domačim znanjem in domačo tehnolo-
gijo. V prihodnjem letu bo potrebno posvetiti veliko pozor-
nost usposabljanju sindikata, da bo lahko bolj učinkovito
pomagal pri premagovanju težav v ozdih. Veliko pozornost
bomo morali posvetiti tudi pojavom odtujevanja družbenega
premoženja.

Sindikat bo moral biti bitko za dosledno uveljavljanje sa-
moupravljanja v političnem sistgmu, še posebej v-sisih druž-
benih dejavnosti, kjer mora svobodna menjava dela doseči
tisto vsebino, ki ji gre. Nagrajevanje po delu pa bo moralo
postati sredstvo za reševanje vprašanj socialne vamosti de-
lavcev, je dejal na koncu tovariš Hribar. Jurij Popov


